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Sammensetning av styret og utvalg 
 

Styret og utvalgenes sammensetning etter kretstinget 01.03.2017, og forandringer etter 

dette: 

 

Kretsstyret 

Leder:    Atle Guttormsen, Ski IL 

Nestleder:  Morten Haave, IL Tyrving 

Styremedlem:  Bodil Anthi Svinø, Ullensaker/Kisa IL 

Styremedlem:  Espen Jahren, Asker SK 

Varamedlem:  Ståle Siljuberg, Romerike Friidrett 

 

Idrettslig utvalg (IU):  

Medlem:  Espen Jahren, Asker SK 

Medlem:   Ståle Siljuberg, Romerike Friidrett 

Medlem:  Mathias Vangsnes, Oppegård IL 

 

Kretsens dommerutvalg (KDU): Slått sammen med OFIK 

Leder:   Erling Sigstad, Oslo Politis IL 

Medlem:  Nils Kristen Wiig, Ullensaker/Kisa IL 

 

Valgkomite: 

Leder:    Benedikte Kallåk, Il Tyrving 

 

Ansatte: 

Daglig leder:  Stian Andersen, 50% stilling 

Utviklingsansvarlig:  Dag Kåshagen, 25% stilling 

Utmerkelser i perioden 

Ingen utmerkelser ble gitt i 2018.  

 

Arbeid i styret, utvalgene og kretskontoret 
 

Arbeidsordning 

Kretsens arbeidsmodell har også i denne perioden vært styremøter, samarbeidsmøter med 

Oslo Friidrettskrets, NM-komitemøter kommunikasjon per mail og per telefon. Kretsstyret 



har sammen med daglig leder og utviklingsansvarlig tatt seg av treningsprosjekter, 

kretskamp, samlinger og terminlister, samt andre gjøremål i perioden. Idrettslig utvalg har 

tatt seg av uttak til kretslag og lag til ungdomsleker og distriktskamp. Kretsens 

dommerutvalg har tatt seg av oppgaver som omhandler dommere og gjennomføringen av 

dommerkurs. 

Større møter i Akershus Friidrettskrets regi  

Terminlistemøte 2018 ble avholdt 24. september på Ekeberg og var et samarbeid mellom Oslo 

Friidrettskrets. 

Terminlistearbeid 

Mer og mer av terminlistearbeidet har blitt automatisert. Alle stevnesøknader har blitt registrert i 

Sportsadmin og alle stevnesøknader på løp utenfor bane har blitt registrert i mosjon.friidrett.no, 

NFIFs eget system. Alle stevner har vært på den digitale terminlisten til NFIF. Kretsen har 

gjennomhøsten 2018 jobbet aktivt for å få så mange mosjonsløp som mulig registrert på 

mosjon.friidrett.no. Det viser seg fortsatt at klubbene har en lang vei å gå når det gjelder registrering.  

Kontakt med lagene 
 

Oslo og Akershus friidrettskretser har felles nettside på: https://www.friidrett.no/k/osloogakershus/   

Her legges det ut informasjon, nyheter, laguttak og annet av interesse for kretsens lag, tillitsvalgte og 

utøvere. Det meste av korrespondansen mellom kretskontoret og lagene går via e-post. Stadig mer 

av informasjon mellom krets og klubb/utøvere går også via kretsenes sider på Facebook.   

Det har blitt foretatt klubbesøk i tillegg til de årlige møtene med lagene. Dette har bestått av 

ordinære klubbesøk og deltagelse på klubbers arrangement   

Lag og medlemstall 

Akershus friidrettskrets har per 31.12.2017: 45 aktive medlemslag. 

Medlemsutviklingen er har vært som følger de siste 10 årene: 

 2007    2008    2009    2010    2011    2012    2013    2014    2015    2016    2017 

 2540    2769    3379    3455    3510    3813    3964    4232    3972    4194    4525 

Utmeldte/strøkne lag i perioden: 

Nannestad IL 

Anleggssituasjonen 
Akershus friidrettskrets har ved 31.12.2018 11 stadionanlegg med 6 eller flere rundbander. 

• Nadderud (1981, sist rehabilitert 2009), Ski (1986, sist rehabilitert 2005), Bjørkelangen 

(1987), Sofiemyr (1987), Asker (1998), Nesodden (2004), Ås (2005), Lillestrøm (2007) og 

Jessheim (2011), Nittedal (åpnet september 2013), Drøbak (2016) 

Kretsen har fire Friplasser:  

https://www.friidrett.no/k/osloogakershus/


•  Gommerud/Bærums Verk (2009), Fedrelandet/Fet (2012), Lørenskog (2012), Vestby (2012) 

 

Kretsen har delanlegg uten rundbaner.   

• Fossum (flate bak en fotballbane med lengdegrop og inndelte sprintbaner). Storøya 

(sprintstriper), Nesøya (sprintstriper samt en egen flate med to lengdegroper, høydematter, 

kulering og spydbane), Heggedal Friidrettsklubb har et komplett kastanlegg (grus), med  

kulering, 2 kast bur og spydtilløp. Banen heter  Heggedal kastarena (åpnet i 2008)  

Kretsens idrettshaller med rundbane og friidrettsdekke:  

• Bærum Idrettspark (2013) • Nes Arena (2015)  

Kretsen har idrettshall med rundbane og med kombinasjonsgulv  

• Skedsmohallen   

Kretsen har en idrettshall uten rundbane og med friidrettsdekke  

• Gjønneshallen   

Kretsen har fem idrettshaller uten rundbane og med kombinasjonsgulv  

• Holmenhallen, Kløftahallen, Skihallen, Tærudhallen, og fra 2013 Bjørnemyrhallen på 

Nesodden (kombinasjonsgulv med Plurastik)  

Kretsen har en rundbane hvor det holdes banestevner  

• Årnes stadion • Mjær stadion, Ytre Enebakk falt ut av approbert bruk fra og med 2011 

• Storebrand stadion, NMBU, Ås  

Norges Friidrettsforbund gjennomførte den 01.-02.oktober anleggsbefaringer på følgende anlegg: 

Vestby Friplass, Føyka Stadion, Rykkin Friplass, Fetsund Friplass, Seiersted Stadion og Lørenskog 

Friplass. 

 

Planlagte utbygginger: 

• Fleridrettshall på Ås 

• Stadion med 8 rundbaner på Rud 

 

Økonomi 
Regnskapet viser et underskudd på kr 102 533,80. Dette skyldtes i hovedsak: 

1. To distriktskamper i 2018. Uddevalla i januar og Karlstad i desember. Begge turene var med 

overnatting. 2. Lav deltakelse på spydprosjektet og sleggeprosjektet. 3. Økte utgifter til Lerøylekene 

og Lerøysamlingene. 4. Innkjøp av PUMA-klær til kretstrenere, styret, dommere og ungdomsledere 

 



Underskuddet skyldtes altså i hovedsak økte aktivitetskostnader. Styret har vært varsom med å øke 

egenandelene på de ulike prosjektene, selv om kostnadene har økt. I 2018 ble det satt av kr 750 000 

på en sparekonto. Hensikten er å ikke bruke av disse pengene, med mindre det strengt tatt er 

nødvendig. Kretsen har per 31.12.2018 kr 355 086 i utstående kundefordringer. Kr 250 550 av disse 

stammer fra 2018, hvor majoriteten ble fakturert i desember. Kretsen har kr 82 675 utestående fra 

2016 og 2017. Vi må erkjenne at vi har hatt får dårlige purrerutiner, og vil i fremtiden legge opp til 

bedre rutiner. 

Utdanning 
 

Friidrett for barn: 

• Bærum Idrettspark 14.04. (22 deltakere) 

• Bærum Idrettspark 15.09 (23 deltakere)  

• Bærum Idrettspark 28.10 (16 deltakere) 

Kretsdommerkurs: 

• Nesodden 13.03 (8 deltakere) 

• Bislett Stadion 26.11 (7 deltakere) 

• Føyka Stadion September 2018 (2 deltakere) 

Forbundsdommerkurs: 

• Bislett Stadion 22.05 (9 deltakere) 

Trener 1 – kurs: 

• Bærum Idrettspark 8.-9.des (20 deltakere) 

 

Idrettslig aktivitet 
 

Kretsens idrettslige aktivitet kan summers opp i følgende: 

1. Fellestur til Bamselekene for 11-14 år 

2. Ungdomsleker med tilhørende samlinger 13-14 år 

3. Storsamlinger sammen andre kretser 15 år og eldre 

4. Distriktskamp mot tre svenske kretser og 3 norske kretser 

5. Løpende kretsprosjekter  

Fellestur til Bamselekene 11-14 år 

I 2018 var det over 190 påmeldte til fellesturen til Bamselekene. Dette var en økning på over 70 

deltakere fra året før. Arrangøren av Bamselekene laget en totalpakke som inneholdt mat og 

overnatting. Dette medførte at turen ble noe dyrere enn budsjettert. 



Ungdomsleker: 

Akershus kom seirende ut av årets Lerøy-leker på Hamar. Over 75 utøvere representerte kretsen. 

Uttaket gjøres av idrettslig utvalg, og er en omfattende oppgave. Uttaket ble i 2018 gjort i 4 

omganger, og det var utfordrende få fyllt opp med deltakere i alle øvelsene. 

I 2018 ble det arrangert 6 Lerøysamlinger. 2 ordinære samlinger og 3 med fokus på enkeltøvelser. 

Hele 85 personer deltok på disse samlingene. 

Storsamlinger 15 + 

I år ble det utført 2 storsamlinger; 28.04 i Bærum Idrettspark og 8.-9.desember i Bærum Idrettspark. 

På samlingen i desember valgte vi kjøre samlingene over 2 dager. Kretsen, i samarbeid med 7 andre 

kretser, booket hotell for alle utøverne, middag lørdag, foredrag med Amalie Iuel og treninger lørdag 

og søndag. Totalt 116 personer deltok på samlingen. 

Distriktskamp 

Dette har blitt en flott tradisjon og i 2018 ble det faktisk gjennomført 2 Distriktskamper; 1 i januar og 

1 i desember. Akershus tok seieren i begge konkurransene. 13.-14.januar gikk turen til Uddevalla. Alle 

utøverne tok buss sammen og overnattet på hotell. Samme opplegg var det i desember, men da gikk 

turen til Karstad.  

Løpende kretsprosjekter 

Kretsprosjektene er kretsenes hovedsatsningsområde når det kommer til aktivitet. Dette har også 

vært fokuset gjennom 2018. Gjennom året har nesten 100 ungdommer deltatt på et av våre 

treningsprosjekter. Tiltaket er veldig populært i store som små klubber, og det er et veldig flott 

sosialt tiltak.  

I perioden har vi har treningsprosjekter i hekk, lengde/tresteg, høyde, stav, spyd, kule, diskos og 

slegge. I tillegg ble det kjørt et tidsavgrenset prosjekt i langsprint. 

Hekkeprosjektet er det desidert mest populære, og har hatt 35 deltakere i begge periodene. Petar 

Vukicevic er trener. Kuleprosjektet har hatt 10 deltakere hver periode, og Stian Andersen er trener. 

Diskosprosjekter har hatt 11 deltakere hver periode, og Magnus Aunevik-Berntsen er trener. 

Høydeprosjektet styres av Adrian Proteasa og har i snitt hatt 10 utøvere påmeldt hver periode. 

Spydprosjektet har i snitt hatt 7 påmeldte i hver periode, og styres av Åsmund Martinsen. Lengde-og 

trestegprosjektet samt sleggeprosjektetet, med hhv Dan Simion og Eivind Henriksen, har dessverre 

slitt med påmeldingen dette året - med bare 5 påmeldte i hver periode. Stavprosjektet startet opp i 

oktober 2018, og har fått Andreas Gjesdal med som trener, og har 8 påmeldte.  

Arrangement 
 

I 2018 var det NM-innendørs i Sandvika som var vårt hovedfokus. Det ble et flott stevne, med mange 

deltakere, masse publikum, god økonomi og mange gode tilbakemeldinger. Oslo og Akershus 

Friidrettskretser samarbeidet med lokale klubber som Tyrving og Tjalve om arrangementet. Det ble 

gjennomført totalt 6 komitémøter og mange klubber bidro med funksjonærer til stevnet. I 

retroperspektiv burde kretsen fordelt mer av arbeidsoppgavene på klubber med egen 



administrasjon. På denne måten ville vi økt kvaliteten ytterligere, og tatt litt av arbeidspresset fra 

kretsen. Overskuddet ble på kr 42 000. Regnskapet ble ført på Oslo.  

I tillegg til NM arrangerte kretsen, i samarbeid med Oslo, KM hopp uten tilløp 9.april i Bærum 

Idrettspark. Flott og intimt kretsmesterskap med ca 70 deltakere. 

 

 


